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EN 

 

Tourism in the U.S.A, 10 Reasons to Visit 
the United States of America : 
Tourism in the United States is a sector that serves millions of tourists. 
The United States is on the list of countries that people want to see the 
most in the world. Tourists visit the United States to see their natural 
beauty, their cities, historic sites, and entertainment. Approximately 75 
million tourists visited the United States in 2017, making it one of the 
three most visited countries in the world. 

 

1. Statue of Liberty : 

 
The building on Liberty Island in New York is the most precious symbol 
of the United States. The world famous monument built between 1875 
and 1886 is a joint work of famous architects Frederic Auguste Bartholdi, 
Gustave Eiffel, Richard Morris Hunt and Eugène Viollet-le-Duc. The 
monument, which is 93 meters high, is the work of the French, not the 



Americans, as many people think. The French proclaimed the ‘Statue of 
Liberty’ from the copper material in honor of the 100th anniversary of the 
establishment of the United States of America. At the head of the statue 
is a 7 pointed crown that symbolizes the 7th CENTURY, a torch in the 
right hand, and a book in the left hand, where gold stands for sines. The 
building, which is regarded as one of the icons of freedom in the world, is 
seen every year by millions of local and foreign visitors. At the same time, 
the ‘Statue of Liberty’, which entered the UNESCO World Cultural 
Heritage List in 1984, is undoubtedly the most important route of your 
America travel. 

2. Disneyland : 

 
Disneyland is one of the world’s most famous theme parks in Anaheim, 
California. Built-in 1955 by Walt Disney, the park attracts a great deal of 
attention from children. Disneyland, which has become the most 
important tourism center of the city, affects many people from 7 to 70. 
The park is a center of attraction, with animations, animated cartoon-film 
characters, a variety of shows and many games. 

 



3. Empire State Building : 

 
This building is a 381-meter high sky, one of the most important symbols 
of New York City. Famous architects William F. Lamb and Gregory 
Johnson jointly designed the building, a total of 102 floors. The building, 
which was completed between 1930 and 1932, preserved the world’s 
highest building title for nearly 40 years. Empire State Building, built of 
tiles and steel, also has an important position in terms of business life in 
New York. It is visited by millions of people every year, which is home to 
dozens of offices and companies. The tourists who have made a 
significant contribution to the tourism of the city are enjoying the 
opportunity to observe the view of the city. So this building should be at 
the top of your visit to places in America. 

 

 

 

 



4. Yellowstone National Park : 

 
In 1872 it was declared a national park and it became the first national 
park in the world. Yellowstone, the capital of Montana State, has become 
a well-known region thanks to this national park. The national park, 
which contains a gigantic area of about 900 hectares, has hundreds of 
geysers and small, large waterfalls. More than 1000 kinds of plants are 
hosted. The park contains animals such as bear, birds, reptiles, jackals, 
deer, fish. The area that nature lovers visit frequently reaches about 4 
million visitors every year. Yellowstone National Park is an important part 
of the USA. 

 

 

 

 

 



5. The White House : 

 
The ‘White House’, which began construction in 1792 and was completed 
in 8 years and opened in 1800, covers an area of 5,100 square meters. It 
is the joint work of famous architects James Hoban, Benjamin Henry 
Latrobe, Charles Follen McKim and Nathan C. Wyeth, which is the United 
States government and also the official residence of the presidents of the 
countries. The place where important decisions about the country and 
the world agenda and future are taken is one of the most important 
political symbols of the USA and the world. Do not leave the city until 
you come to Washington, the capital of America, and see the White 
House. 

 

 

 

 

 



6. Times Square : 

 
This is not just New York, but one of the most vibrant squares of all of 
America. Broadway Avenue and 7th Avenue. It is a milestone of more 
than 100 years and continues to be a square that has attracted thousands 
of people on New Year’s Eve in the United States and that everyone is 
fascinated by fireworks displays. Every year, especially at the beginning of 
the year, hundreds of thousands of local and foreign tourists come here 
to see the New Year’s celebrations. Times Square, New York’s heartbeat, 
can be the reason most people travel to America. Hundreds of 
restaurants, cafes, hotels, entertainment venues and more … 

 

 

 

 

 



7. Golden Gate Bridge : 

 
The gigantic bridge, which was built in 1933, was completed within a 
short period of 4 years and passed the activity. 2,737 meters long and 
227 meters high in total. The steel-framed bridge is the joint design of 
Joseph Strauss, Irving Morrow, and Charles Ellis. The Golden Gate Bridge, 
which has become the symbol of San Francisco, one of California’s major 
centers, is one of America’s historic and touristic destinations. It glows 
with its dark orange color and has a positive influence on the 
transportation network of the region. You can see that local and foreign 
tourists who travel to America frequently to take photographs on this 
bridge. 

 

 

 

 

 



8. Central Park : 

 
Central Park is a gigantic public park that covers an area of 3,41 square 
kilometers. It is located around New York’s Manhattan. The park, which 
has been open since 1857, is the most public tourist attraction in the 
country with an amazing annual visitor potential of 25 million. Central 
Park is the area associated with New York. Central Park offers tens of 
thousands of people every day in a large metropolis like New York, in the 
middle of modern buildings, with a breath-taking breath between trees, 
grass, various flowers and artificial lakes. You should include in your 
America travel guide this magnificent world-renowned park. 

 

 

 

 

 



9. National Museum of Natural History : 

 
The institution, which attracts more visitors than all the natural sciences 
in the world, has been serving since 1910. The institution contains more 
than 125 million elements together with plant, animal, meteor, rock, fossil 
and cultural studies. Access to the museum, which has about 1000 staff, 
is completely free. These features have transformed the National 
Museum of Natural History into one of America’s most popular 
attractions. 

 

 

 

 

 

 



10. Grand Canyon : 

 
It is a magnificent national park in Arizona. The area where the Colorado 
River runs steeply is 466 km long. The region, which has a history of 
about 2 billion years, is located in the UNESCO World Heritage List. 
Furthermore, The Grand Canyon, which attracts millions of tourists every 
year, is one of the regions where the enthusiastic interest of climbing, 
sightseeing, exploring different regions has shown great interest. 

 

 

 

 

 

 

 



TR 

ABD'de Turizm, Amerika Birleşik Devletleri'ni Ziyaret Etmek İçin 10 
Neden: 

Amerika Birleşik Devletleri'nde turizm milyonlarca turiste hizmet veren bir 
sektördür. Amerika Birleşik Devletleri, insanların dünyada en çok görmek 
istediği ülkeler listesinde yer alıyor. Turistler, doğal güzelliklerini, 
şehirlerini, tarihi mekanlarını ve eğlencelerini görmek için Amerika Birleşik 
Devletleri'ni ziyaret ederler. 2017 yılında yaklaşık 75 milyon turist ABD'yi 
ziyaret ederek dünyanın en çok ziyaret edilen üç ülkesinden biri haline 
geldi. 

1- Özgürlük Heykeli : 

New York'taki Liberty Adası'ndaki bina, Amerika Birleşik Devletleri'nin en 
değerli sembolüdür. 1875 ve 1886 yılları arasında inşa edilen dünyaca 
ünlü anıt, ünlü mimarlar Frederic Auguste Bartholdi, Gustave Eiffel, 
Richard Morris Hunt ve Eugène Viollet-le-Duc'un ortak eseridir. 93 metre 
yüksekliğindeki anıt, pek çok kişinin sandığı gibi Amerikalıların değil, 
Fransızların eseri. Fransızlar, Amerika Birleşik Devletleri'nin kuruluşunun 
100. yılı şerefine bakır malzemeden 'Özgürlük Heykeli'ni ilan ettiler. 
Heykelin başında 7. YÜZYILI simgeleyen 7 köşeli taç, sağ elinde meşale, 
sol elinde altının sinüsleri temsil ettiği bir kitap bulunmaktadır. Dünyada 
özgürlüğün simgelerinden biri olarak kabul edilen yapı, her yıl 
milyonlarca yerli ve yabancı ziyaretçi tarafından ziyaret edilmektedir. Aynı 
zamanda 1984 yılında UNESCO Dünya Kültür Mirası Listesi'ne giren 
'Özgürlük Anıtı' Amerika seyahatinizin şüphesiz en önemli rotasıdır. 

2- Disneyland: 

Disneyland, California, Anaheim'da bulunan dünyanın en ünlü tema 
parklarından biridir. 1955 yılında Walt Disney tarafından inşa edilen park, 
çocukların büyük ilgisini çekiyor. Kentin en önemli turizm merkezi haline 
gelen Disneyland, 7'den 70'e birçok insanı etkiliyor. Park, animasyonları, 
çizgi film-film karakterleri, çeşitli şovları ve birçok oyunuyla bir cazibe 
merkezi. 



3- Empire State Binası : 

Bu bina, New York şehrinin en önemli sembollerinden biri olan 381 metre 
yüksekliğindeki bir gökyüzüdür. Ünlü mimarlar William F. Lamb ve 
Gregory Johnson, toplam 102 katlı binayı ortaklaşa tasarladı. 1930 ile 
1932 yılları arasında tamamlanan bina, yaklaşık 40 yıl boyunca dünyanın 
en yüksek bina ünvanını korumuştur. Kiremit ve çelikten inşa edilen 
Empire State Binası, New York'ta iş hayatı açısından da önemli bir 
konuma sahip. Onlarca ofis ve şirkete ev sahipliği yapan her yıl 
milyonlarca kişi tarafından ziyaret edilmektedir. Kent turizmine önemli 
katkılarda bulunan turistler, kentin manzarasını izleme fırsatını da 
yakalıyor. Yani bu bina Amerika'daki yerleri ziyaretinizin başında olmalı. 

4- Yellowstone Milli Parkı : 

1872 yılında milli park ilan edilmiş ve dünyanın ilk milli parkı olmuştur. 
Montana Eyaletinin başkenti Yellowstone, bu milli park sayesinde tanınan 
bir bölge haline geldi. Yaklaşık 900 hektarlık devasa bir alanı bünyesinde 
barındıran milli parkta yüzlerce gayzer ve irili ufaklı şelaleler bulunuyor. 
1000'den fazla bitki çeşidine ev sahipliği yapmaktadır. Parkta ayı, kuş, 
sürüngen, çakal, geyik, balık gibi hayvanlar bulunuyor. Doğa severlerin 
sıklıkla ziyaret ettiği bölge, her yıl yaklaşık 4 milyon ziyaretçiye ulaşıyor. 
Yellowstone Ulusal Parkı, ABD'nin önemli bir parçasıdır. 

5- Beyaz Saray : 

1792'de yapımına başlanan, 8 yılda tamamlanan ve 1800'de açılan 'Beyaz 
Saray' 5.100 metrekarelik bir alanı kaplıyor. Amerika Birleşik Devletleri 
hükümeti ve aynı zamanda ülkelerin başkanlarının resmi ikametgahı olan 
ünlü mimarlar James Hoban, Benjamin Henry Latrobe, Charles Follen 
McKim ve Nathan C. Wyeth'in ortak eseridir. Ülke ve dünya gündemi ve 
geleceği ile ilgili önemli kararların alındığı yer, ABD'nin ve dünyanın en 
önemli siyasi sembollerinden biridir. Amerika'nın başkenti Washington'a 
gelip Beyaz Saray'ı görene kadar şehirden ayrılmayın. 

 



6- Times Meydanı : 

Burası sadece New York değil, tüm Amerika'nın en hareketli 
meydanlarından biri. Broadway Bulvarı ve 7. Cadde. 100 yılı aşkın bir 
dönüm noktasıdır ve Amerika Birleşik Devletleri'nde yılbaşında binlerce 
kişinin ilgisini çeken ve havai fişek gösterilerine herkesin hayran olduğu 
bir meydan olmaya devam etmektedir. Her yıl özellikle yılbaşında 
yüzbinlerce yerli ve yabancı turist yeni yıl kutlamalarını görmek için 
buraya gelmektedir. New York'un kalp atışı Times Meydanı, çoğu insanın 
Amerika'ya seyahat etmesinin nedeni olabilir. Yüzlerce restoran, kafe, otel, 
eğlence mekanı ve dahası… 

7- Golden Gate Köprüsü : 

1933 yılında inşa edilen devasa köprü 4 yıl gibi kısa bir sürede 
tamamlanarak faaliyete geçmiştir. Toplamda 2.737 metre uzunluğunda ve 
227 metre yüksekliğinde. Çelik çerçeveli köprü, Joseph Strauss, Irving 
Morrow ve Charles Ellis'in ortak tasarımıdır. Kaliforniya'nın önemli 
merkezlerinden biri olan San Francisco'nun simgesi haline gelen Golden 
Gate Köprüsü, Amerika'nın tarihi ve turistik destinasyonlarından biridir. 
Koyu turuncu rengi ile parıldamakta ve bölgenin ulaşım ağına olumlu etki 
yapmaktadır. Amerika'ya sık sık fotoğraf çekmek için gelen yerli ve 
yabancı turistleri bu köprüde görebilirsiniz. 

8- Merkez Park : 

Central Park, 3,41 kilometrekarelik bir alanı kaplayan devasa bir halka açık 
park. New York Manhattan'ın çevresinde yer almaktadır. 1857'den beri 
açık olan park, yıllık 25 milyonluk inanılmaz bir ziyaretçi potansiyeli ile 
ülkenin en çok turist çeken yeridir. Central Park, New York ile ilişkili 
alandır. Central Park, New York gibi büyük bir metropolde, modern 
binaların ortasında, ağaçlar, çimenler, çeşitli çiçekler ve yapay göller 
arasında nefes kesici bir nefes alıyor her gün on binlerce kişiye hizmet 
veriyor. Dünyaca ünlü bu muhteşem parkı Amerika gezi rehberinize 
eklemelisiniz. 

 



9- Ulusal Doğa Tarihi Müzesi : 

Dünyadaki tüm doğa bilimlerinden daha fazla ziyaretçi çeken kurum, 
1910 yılından beri hizmet veriyor. Kurum, bitki, hayvan, meteor, kaya, fosil 
ve kültürel çalışmalar ile birlikte 125 milyondan fazla elementi bünyesinde 
barındırıyor. Yaklaşık 1000 personeli bulunan müzeye giriş tamamen 
ücretsiz. Bu özellikler, Ulusal Doğa Tarihi Müzesi'ni Amerika'nın en 
popüler cazibe merkezlerinden birine dönüştürmüştür. 

10- Büyük Kanyon : 

Arizona'da muhteşem bir milli park. Colorado Nehri'nin dik bir şekilde 
aktığı alan 466 km uzunluğundadır. Yaklaşık 2 milyar yıllık bir geçmişe 
sahip olan bölge, UNESCO Dünya Mirası Listesi'nde yer alıyor. Ayrıca her 
yıl milyonlarca turisti kendine çeken Büyük Kanyon, tırmanma, gezme, 
farklı bölgeleri keşfetme hevesli ilgisinin büyük ilgi gösterdiği bölgelerden 
biridir. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



AR 

أسباب لزيارة الولايات المتحدة  10لمتحدة الأمريكية ، السياحة في الولايات ا
 الأمريكية:

الولايات المتحدة  السياحة في الولايات المتحدة هي قطاع يخدم ملايين السياح.
مدرجة في قائمة البلدان التي يرغب الناس في رؤيتها أكثر من غيرها في العالم. 

الطبيعي ومدنهم والمواقع يزور السياح الولايات المتحدة لمشاهدة جمالهم 
مليون سائح الولايات المتحدة في عام  75زار ما يقرب من  التاريخية والترفيهية.

 ، مما يجعلها واحدة من أكثر ثلاث دول زيارة في العالم. 2017

 تمثال الحرية: -1

المبنى في جزيرة ليبرتي في نيويورك هو أثمن رمز للولايات المتحدة. تم بناء 
وهو عمل مشترك  1886و  1875التذكاري العالمي الشهير بين عامي النصب 

للمهندسين المعماريين المشهورين فريدريك أوغست بارتولدي وجوستاف إيفل 
 93وريتشارد موريس هانت ويوجين فيوليت لو دوك. النصب ، الذي يبلغ ارتفاعه 

لناس. أعلن مترا ، من عمل الفرنسيين وليس الأمريكيين كما يعتقد كثير من ا
الفرنسيون "تمثال الحرية" من مادة النحاس تكريما للذكرى المئوية لتأسيس 

رؤوس يرمز إلى القرن  7الولايات المتحدة الأمريكية. يوجد على رأس التمثال تاج ذو 
السابع ، وشعلة في اليد اليمنى ، وكتاب في اليد اليسرى ، حيث يرمز الذهب إلى 

ذي يُعتبر أحد رموز الحرية في العالم ، كل عام ملايين الجيب. يشاهد المبنى ، ال
الزوار المحليين والأجانب. في الوقت نفسه ، يعد "تمثال الحرية" ، الذي دخل قائمة 

، بلا شك أهم طريق للسفر إلى  1984التراث الثقافي العالمي لليونسكو في عام 
 أمريكا.

 ديزني لاند: -2

هات الترفيهية في العالم في أنهايم ، ديزني لاند هي واحدة من أشهر المنتز 
بواسطة والت ديزني ، وهي تجذب قدراً كبيراً  1955كاليفورنيا. تم بناء الحديقة عام 

من اهتمام الأطفال. ديزني لاند ، التي أصبحت أهم مركز سياحي في المدينة ، تؤثر 
المتحركة . الحديقة هي مركز جذب ، مع الرسوم 70إلى  7على الكثير من الناس من 

، وشخصيات أفلام الرسوم المتحركة المتحركة ، ومجموعة متنوعة من العروض 
 والعديد من الألعاب.

 مبنى امباير ستيت: -3

متراً ، وهو أحد أهم رموز مدينة نيويورك. قام  381هذا المبنى يبلغ ارتفاعه 
 Gregory Johnsonو  William F. Lambالمهندسان المعماريان المشهوران 



طابق. احتفظ المبنى ، الذي اكتمل بناؤه بين عامي  102يم المبنى ، بإجمالي بتصم
عامًا. مبنى إمباير  40، بأعلى لقب مبنى في العالم لما يقرب من  1932و  1930

ستيت ، المبني من البلاط والصلب ، يتمتع أيضًا بمكانة مهمة من حيث الحياة 
ص كل عام ، وهي موطن لعشرات التجارية في نيويورك. يزورها ملايين الأشخا

المكاتب والشركات. يتمتع السياح الذين قدموا مساهمة كبيرة في السياحة في 
المدينة بفرصة مراقبة منظر المدينة. لذلك يجب أن يكون هذا المبنى على رأس 

 زيارتك لأماكن في أمريكا.

 منتزه يلوستون الوطني: -4

أول حديقة وطنية في العالم.  تم إعلانها حديقة وطنية وأصبحت 1872في عام 
أصبحت يلوستون ، عاصمة ولاية مونتانا ، منطقة معروفة بفضل هذه الحديقة 

هكتار  900الوطنية. الحديقة الوطنية ، التي تحتوي على مساحة عملاقة تبلغ حوالي 
 1000، بها مئات من السخانات والشلالات الصغيرة والكبيرة. يتم استضافة أكثر من 

لنباتات. تحتوي الحديقة على حيوانات مثل الدب والطيور والزواحف وابن نوع من ا
آوى والغزلان والأسماك. تصل المنطقة التي يزورها عشاق الطبيعة بشكل متكرر 

ملايين زائر كل عام. تعد حديقة يلوستون الوطنية جزءًا مهمًا من  4إلى حوالي 
 الولايات المتحدة الأمريكية.

 البيت الأبيض: -5

سنوات وافتتح عام  8واكتمل بناؤه في  1792يت الأبيض" ، الذي بدأ بناؤه عام "الب
متر مربع. إنه عمل مشترك للمهندسين المعماريين  5100، يغطي مساحة  1800

المشهورين جيمس هوبان وبنجامين هنري لاتروب وتشارلز فولن مكيم وناثان سي 
لرؤساء الدول. المكان الذي  ويث ، وهي حكومة الولايات المتحدة والمقر الرسمي

تُتخذ فيه القرارات المهمة حول البلد والأجندة العالمية والمستقبل هو أحد أهم 
الرموز السياسية للولايات المتحدة والعالم. لا تغادر المدينة حتى تأتي إلى واشنطن 

 عاصمة أمريكا وترى البيت الأبيض.

 تايمز سكوير: -6

واحدة من أكثر الساحات حيوية في كل أمريكا. هذه ليست نيويورك فقط ، ولكنها 
عام ولا تزال ساحة  100شارع برودواي والجادة السابعة. إنها علامة فارقة لأكثر من 

اجتذبت الآلاف من الأشخاص عشية رأس السنة الجديدة في الولايات المتحدة وكان 
لعام ، يأتي الجميع مفتونًا بعروض الألعاب النارية. كل عام ، وخاصة في بداية ا

مئات الآلاف من السياح المحليين والأجانب إلى هنا لمشاهدة احتفالات رأس السنة 
الجديدة. تايمز سكوير ، نبض قلب نيويورك ، يمكن أن يكون السبب وراء سفر 



معظم الناس إلى أمريكا. مئات المطاعم والمقاهي والفنادق وأماكن الترفيه 
 والمزيد ...

 :جسر البوابة الذهبية -7

سنوات  4، تم الانتهاء منه في غضون  1933الجسر العملاق الذي تم بناؤه عام 
متراً. الجسر ذو الإطار  227متراً وارتفاعه الإجمالي  2737واجتاز النشاط. يبلغ طوله 

الفولاذي هو التصميم المشترك لجوزيف شتراوس وإيرفينغ مورو وتشارلز إليس. 
صبح رمزاً لسان فرانسيسكو ، أحد المراكز الرئيسية يعد جسر البوابة الذهبية ، الذي أ

في كاليفورنيا ، أحد الوجهات التاريخية والسياحية في أمريكا. يضيء بلونه البرتقالي 
الغامق وله تأثير إيجابي على شبكة النقل في المنطقة. يمكنك أن ترى أن السياح 

لالتقاط الصور على هذا المحليين والأجانب الذين يسافرون إلى أمريكا بشكل متكرر 
 الجسر.

 سنترال بارك )الحديقة المركزية( : -8

كيلومتر مربع.  341سنترال بارك هي حديقة عامة عملاقة تغطي مساحة قدرها 
،  1857وهي تقع حول مانهاتن في نيويورك. الحديقة ، التي تم افتتاحها منذ عام 

د مذهل للزوار سنوياً هي أكثر مناطق الجذب السياحي العامة في البلاد مع تعدا
مليون زائر. سنترال بارك هي المنطقة المرتبطة بنيويورك. يقدم  25يصل إلى 

سنترال بارك عشرات الآلاف من الناس كل يوم في مدينة كبيرة مثل نيويورك ، في 
وسط المباني الحديثة ، مع التنفس المذهل بين الأشجار والعشب والزهور 

عية. يجب أن تدرج في دليل السفر الخاص بك إلى المختلفة والبحيرات الاصطنا
 أمريكا هذه الحديقة الرائعة ذات الشهرة العالمية.

 المتحف الوطني للتاريخ الطبيعي: -9

تعمل المؤسسة ، التي تجذب عددًا أكبر من الزوار من جميع العلوم الطبيعية في 
عنصر مليون  125. وتحتوي المؤسسة على أكثر من 1910العالم ، منذ عام 

بالإضافة إلى الدراسات النباتية والحيوانية والنيازك والصخرية والأحفورية 
موظف ، مجاني تمامًا.  1000والثقافية. الوصول إلى المتحف ، الذي يضم حوالي 

حولت هذه الميزات المتحف الوطني للتاريخ الطبيعي إلى أحد أشهر مناطق 
 الجذب في أمريكا.

 جراند كانيون: -10

وطنية رائعة في ولاية أريزونا. يبلغ طول المنطقة التي ينحدر فيها نهر إنها حديقة 
كم. تقع المنطقة ، التي يبلغ تاريخها حوالي ملياري سنة ، في  466كولورادو بشدة 

 قائمة اليونسكو للتراث العالمي.



علاوة على ذلك ، فإن جراند كانيون ، التي تجذب ملايين السياح كل عام ، هي واحدة 
مناطق التي أظهر فيها الاهتمام الشديد بالتسلق ومشاهدة المعالم السياحية من ال

 واستكشاف مناطق مختلفة اهتمامًا كبيراً.
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